

4.1.2 数字媒体应用技术专业获广东省二类品牌专业立项



The screenshot shows the official website of the Guangdong Education Department. The header features the department's name in Chinese and English, along with a search bar and navigation links. The main content area displays a public notice titled "关于2018年省高等职业教育教学质量与教学改革工程品牌专业拟通过评审名单的公示" (Public Notice of the Proposed List of Brand Specialties for the 2018 Provincial Higher Vocational Education Teaching Quality and Teaching Reform Project). The notice includes the date of publication (2019-10-22), the number of views (3505), and the source (Office of Vocational Education). The text of the notice describes the selection process for brand specialties, mentioning that 19 specialties are designated as Class 1 and 113 as Class 2. It also provides contact information for the Office of Vocational Education and Lifelong Education.

根据《关于做好2018年省高等职业教育教学质量与教学改革工程项目申报和认定工作的通知》（粤教职函〔2018〕194号），经学校申请、专家评审等程序，拟确定深圳职业技术学院“通信技术”等19项为一类品牌专业，广东建设职业技术学院“建筑室内设计”等113项为二类品牌专业。现予以公示。

公示期自2019年10月22日至10月26日止。公示期内，如持有异议，可通过电子邮件、电话、传真或来访形式向省教育厅职业教育与终身教育处反映。以个人名义反映的应签署本人真实姓名和提供真实联系方式，以单位名义反映的应加盖本单位公章。

联系电话：37629455、37627457（传真），电子邮箱：pengtzzc@126.com，地址：广州市东风东路723号广东省教育厅职业教育与终身教育处。

附件：品牌专业拟通过评审名单

广东省教育厅

2019年10月22日

56	广东邮电职业技术学院	软件技术	林健	二类品牌
57	东莞职业技术学院	物联网应用技术	曹文梁	二类品牌
58	广东理工职业学院	软件技术	陈刚	二类品牌
59	深圳职业技术学院	机电一体化技术	王文斌	二类品牌
60	广东邮电职业技术学院	通信技术	蒋燕	二类品牌
61	深圳职业技术学院	云计算技术与应用	池瑞楠	二类品牌
62	广东省外语艺术职业学院	数字媒体应用技术	郭婷婷	二类品牌
63	广东工程职业技术学院	计算机网络技术二类品牌专业	易文周	二类品牌
64	佛山职业技术学院	大数据技术与应用专业	王雪松	二类品牌
65	珠海城市职业技术学院	大数据技术与应用	马维旻	二类品牌
66	肇庆医学高等专科学校	中医学二类品牌专业	张贵锋	二类品牌
67	广东建设职业技术学院	建筑工程技术	贾世平	二类品牌
68	广东交通职业技术学院	汽车电子技术	郭海龙	二类品牌